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For å ha stemmerett på årsmøtet må 
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1. Konstituering av møtet  

 
Årsmøte skal: 

• godkjenne innkallingen 

• godkjenne dagsorden  

• velge ordstyrer 

• utpeke referent og tellekorps  

• utpeke 2 medlemmer til å signere protokollen fra møtet 
 
 
 
 
 

 
2. Årsmeldinger 2021 

 
Rapport fra styret 

Også i 2021, har vi vært påvirket av corona-restriksjoner. Vi har likevel hatt god aktivitet i alle 
lagets virksomhetsområder, nærmere beskrevet i rapportene fra gruppene.  
 
Det nye standplassbygget som ble påbegynt i fjor, stod ferdig i november. Våre medlemmer 
og besøkende kan framover glede seg over et flott anlegg, isolert for lyd, med oppgradert 
løpende elg, elektroniske skiver, lys og mikrofonanlegg. I tillegg oppvarmet venterom, og et 
kontor.   
 
Byggekostnaden var estimert il kr. 1 065 000,- 
Totalt ble kostnaden kr. 1 140 337,-. Hovedårsak til overskridelsen er økte materialpriser.   
 
Lottostiftelsen har verdsatt dugnadsinnsatsen til kr. 212 500,-.  
Til standplassanlegget har vi mottatt sponsormidler på kr. 79 500,-.   
Vi vil i tillegg motta kr. 188 000 som tilbakebetaling for mva i 2023, og spillemidler  
kr. 380 000 i 2024/25.  
Totalt vil vi ha et kroneutlegg på kun kr. 280 000, takket være stor dugnadsinnsats. 
 
Styret har videre arbeidet med arrangering av NM i jaktfelt og løpende elg i juni 2022. 
 
 
 
Rapport fra husgruppen 

2021 ble mye bedre enn forventet med tanke på utleie.  
Mindre covid regler i vår sommer og høst er nok grunnen til det. 
Ellers god aktivitet med tanke på kurs. Ser til 2022. 
 
Stig Gram-Knutsen 
 
 
 
 
 



 

 

Rapport fra jaktgruppen  

Hjortejakten startet 1.september med 29 tildelte dyr, fordelt slik: 
 
Bukk 2 ½ år og eldre 5 stk 
Kolle 1 ½ år og eldre 12 stk 
Spissbukk 1 ½ år 5 stk 
Kalv   7 stk 
 
Det ble felt ett skrapdyr der vi fikk tildelt erstatningsdyr. Vi felte hele kvoten og fikk også tildelt 
to ekstradyr, en kolle og en kalv.  
 
Det var i år 38 betalende jegere og to jegere som deltok på opplæringsjakt for ungdom. 34 av 
disse deltok nok til å få tildelt kjøttkvote. Frammøtet for jakten i helgene har variert fra 8 til 22, 
med et gjennomsnitt på 13 jegere pr jaktdag. I år hadde Jaktutvalget samme ordning som 
tidligere der hele jakttiden var tellende periode for å opparbeide seg halv og full kvote.  
 
Kravet var også i år at de med halv kvote minimum måtte ha én jaktdag pr kalendermåned 
og de med hel kvote måtte minimum ha 2 jaktdager pr kalendermåned. Denne ordningen har 
vist seg å hjelpe betydelig i forhold til å sikre nok deltagende jegere i november og 
desember, noe som har vært et problem tidligere år. 
 
Det viser seg at antall felte dyr henger sammen med antall jegere, så det er viktig med god 
oppslutning gjennom hele jaktperioden. Det var også i år flere førstegangsjegere som lykkes 
i å felle dyr. 
 
I år felte vi totalt 31 dyr, og det gjenstod bare en kalv tildelt som ekstradyr etter endt 
jaktperiode. Bukketrofeet går i år til Gerda Bøe som felte en bukk på Sjøbø med slaktevekt 
på 71 Kg. Gratulerer! 
 
Generelt sett hadde dyrene lavere slaktevekt enn tidligere år, men det positive er at vi får tatt 
ut de minste og svakeste dyrene. 
 
Sikkerhet og instruks ble gjennomgått på et fellesmøte i Ulvehiet, samt ved oppmøte i forkant 
av den enkelte jaktdag. I tillegg ble det utdelt informasjonsskriv med de viktigste punktene for 
jakten.  
 
Praksisen med småviltjakt i de terrengene det ikke har vært hjortejakt i den respektive 
helgedagen har blitt videreført også i 2020. Det ble til sammen solgt 6 slike kort. Disse har 
vært kjøpt via inatur. 
 
I år slaktet vi også i eget hus i tilbygget til Ulvehiet. Dette har fungert utmerket. Stor takk til 
alle som har bidratt til at dette fungerer så godt som det gjør.  
 
Covid-19 situasjonen ble også i år tatt på alvor, og det var satt ut håndsprit til alle. Det er ikke 
alltid like lett å holde minimumsavstand på jakt, men alle gjorde sitt beste og vi slapp 
smitteutbrudd blant jegerne. 
 
Parteringskveldene har fungert som en blanding av kompetanseoverføring fra erfarne jegere 
til nye jegere, fortelling av mer eller mindre sanne jakthistorier og godt sosialt samvær. Vi 
gleder oss allerede til neste sesong. 
 
Jaktledere i år har vært Gerda, Jan Erik, Steinar, Preben, Raymond og Stian. De tre 
sistnevnte er nye i år og viste at dette håndterte de på en meget god måte. Takk til disse for 
denne viktige innsatsen for laget! 



 

 

Fellingsoversikt: 
 

Dato Stad Jeger Kolle 1 
1/2 

Kalv Spiss Bukk Kilo 

01.sep Sjøbø Hugo Haugland       1 54 

01.sep Sjøbø Arild Lindborg   1     8 

04.sep Stokkedalen Ronnie Rokstad       1 47 

05.sep Skogafjell Veronica Markhus 1       40 

05.sep Sjøbø Kristian Haugland 1       53 

11.sep Skogafjell Ronnie Rokstad     1   49 

12.sep Stokkedalen Espen K. Andersen       1 48 

18.sep Søvik Veronica Markhus 1       43 

18.sep Søvik Veronica Markhus     1   41 

19.sep Sjøbø Veronica Markhus     1   35 

02.okt Skogafjell Stian Lindborg   1     28 

03.okt Sjøbø Svein Erik Larsen       1 69 

09.okt Sjøbø Svein Erik Larsen     1   61 

16.okt Skogafjell Kristian Haugland     1   37 

16.okt Sjøbø Steinar Lindborg 1       48 

16.okt Sjøbø Gerda Bø       1 71 

17.okt Stokkedalen Espen K. Andersen   1     22 

23.okt Søvik Hogne Markhus   1     28 

31.okt Skogafjell Preben Borgund 1       28 

31.okt Åsen Hans Olav Nordli   1     24 

14.nov Vetlafjell Hogne Markhus 1       57 

21.nov Åsen Hogne Markhus   1     24 

21.nov Åsen Egil Dahlen 1       40 

27.nov Skogafjell Jan Erik Larsen 1       41 

28.nov Søvik Jan Erik Larsen   1     23 

04.des Stokkedalen Espen K. Andersen 1       44 

11.des Stokkedalen Jan Erik Larsen     1   37 

12.des Søvik Jan Erik Larsen 1       48 

18.des Skogafjell Kenneth Jansen 1       42 

18.des Sjøbø Ansgard Haukanes 1       41 

19.des Søvik Jan Erik Larsen     1   35 

 
Et par ettersøk har det dessverre blitt i år også. Fellingsprosenten har gått opp siden i fjor. 
Total kjøttmengde endte på 1266 Kg, 200 kg opp fra i fjor. Alt i alt er vi meget godt fornøyd 
med uttellingen. 
 
Selv om ikke alle har fått felt dyr, har vi hatt mange spennende og flotte naturopplevelser, i 
godt sosialt lag. 
 
Jan Erik Larsen     



 

 

Rapport fra fiskegruppen 

Rapport fra fiskegruppa 
Det ble før sesongen utført en del dugnad i elven. En gjeng med ivrige ”pensjonister” tok på 
seg å rydde og gjøre klar sonen 0 – 2.  På kremretten ble det gjort et fantastisk stykke arbeid  
Det ble også kjørt ut og lagt ut gytegrus i 2 av sideelvene til Oselvo, noe sjøørreten satte pris 
på allerede i høst som var. 
Fisket startet 1Juni i Oselvo. 
Første laksen ble tatt av Kenneth sagebakken 12 juni 8.7 kg i sone 2 og årets Oskar, 
gratulerer med den. 
Det ble rapportert om flere mistede lakser på våre soner det første døgnet 
Årets største laks tatt på våre soner kom på land 16 juni laks 12,2 på makk i sone 2 tatt av 
Stig Gram-Knutsen. 
Største laks tatt i Oselvo 2021 var 13.9 kg. Fisker var Johnny lund fanget på Lundetre 
Sesongen ble preget en ekstrem tørke fra slutten på juni og nesten hele juli. 
Totalt ble det tatt 55 stk villfisk.  
Det ble solgt godt med kort også i år på nedre del, men en liten nedgang i forhold til 2020 
sesongen. 
Nedgangen kommer på de nedre sonene (0-5), men størst var nedgang på Kremretten.  
Mye av forklaringen ligger nok i liten vannføring i fellesferien, da vi selger flest kort på 
Kremretten 
Oversikt over fangstene i Oselvo kan sees på Prohd.no og på Scanatura.no. 
Fiskekort for 2022: Utlegg 27 mars 2022 klokken 17 for medlemmer med dugnad og klokken 
19 for medlemmer uten dugnad. 
 
Stig Gram-Knutsen 
 
 
 
 
 
Rapport fra jegerprøven 

2021 vart nok eit år prega av corvid 19 og restriksjonar for oss som holder jegerprøven. 
Planen var å holde 2 jegerprøvekurs i januar, men p.g.a.  maksantall i forsamling på 10 blei 2 
kurs til 3 der eine blei eit intensivkurs over to helger. men heldigvis stilte instruktørene opp og 
vi klarte å gjennomføre med 20 i stil. Vi hadde også eit kurs i august slik att det blei totalt 4 i 
2021 med 34 deltagarar 
I 2021 har vi vært 6 instruktører, som gjør ein fantastisk innsats på kursene, takk til dere 
både fra studieleder og jegerprøvekandidatene 
 
Kjartan Søviknes 
Studieleder 
 
 
 
 

Rapport riflegruppen 

Vi startet opp med vinterskyting på 50m bane søndag 17 januar. Litt varierende oppmøte 
siden det var mye restriksjoner ellers i samfunnet. 
Vi organiserte ikke noe jaktfelt trening denne vinteren da vi ikke hadde noen standplass. 
På slutten av 2021 så ble standplass bygget revet på dugnad. 
Det ble utført dugnad lørdag 23.01 klargjøring for støping av standplassbygg. 
Reising av standplassbygget var i gang på slutten av februar. 



 

 

Jaktfelt stevne 14 februar ble avlyst. Dette på grunn av restriksjoner rundt covid-19 
Fra mars og utover så ble det jobbet mye dugnad for å få riflebanen klar til april. 
Vi åpnet riflebanen for ordinær trening 15 april. 
Vi arrangerte jaktfelt stevne 16 mai der var det 50 deltakere som deltok. 
Fritaket for godkjent skyteprøve i 2020 var ikke gyldig lenger i 2021, men miljødirektoratet 
hadde gitt fritak for de 30 obligatoriske treningsskuddene 
Så det ble en liten nedgang i trening på banen. Antall avlagte skyteprøver var 345 stk. 
Juli måned var det sommerferie, men vi åpnet igjen i august da var det godt med skyttere  
til midten av september. Vi holdt banen åpen til ut november. 
 
Os JFL skal arrangere NM-løpende elg i 2022. Riflegruppen hadde tre mann på NM-løpende 
elg i Målselv i Bardufoss for å høste erfaringer til vårt arrangement. 
Etter vi stengte riflebanen i november så har vi oppgradert den løpende elgen, vi har og 
oppgradert elektronikken på standplass og i elgstall.  
Dette er gjort for å tilfredsstille de kravene som trengs for å gjennomføre NM- løpende elg. 
Vi trenger og flere frivillige til NM- løpende elg 4-9 juli 2022 
Takk til alle som har jobbet dugnad og hatt vakter på bane. 
 
Rune Sævareid 
 
 

 
Rapport fra haglegruppen  

Haglegruppen har hatt jevnlige treninger stort sett igjennom hele året. Vi har hatt stort fokus 
på rekruttering, noe som har resultert i økt aktivitet på banen.  
Det har blitt gjennomført totalt 6 stevner. 
Bane 1 er nesten ferdigstilt, vi har fått på plass bla. nye lyskastere, varmelamper, og et 
tilhørende oppholdsrom som skytterne nyter godt av. 
Ønsker å takke alle som har har vært med å bidra i form av dugnad. Stor takk til alle 
sponsorer. Og ikke minst alle skyttere som er med på å skape ett flott miljø på banen. 
 
Steffen Vik 
 
 
 

Rapport fra kvinnegruppen  

Det har i 2021 vært arrangert to kvelder med laksefiske for damer, en kveld i juni og en i 
august. Vi hadde annonse i avisen og stor oppslutning rundt arrangementet. Det var 16 
påmeldte i juni og 6 i august. Pga lite vann i elven gikk det dårlig med fangsten. Alle lusket 
hjemover med tomme poser, men med en god opplevelse av å ha prøvd fiskelykken!  
Bedre lykke hadde de to damene som prøvde fiskelykke. Selv om de fleste seg unna i det de 
ble sveivet inn mot land. Fisketuren i Langavatnet brakte dessverre ikke samme fiskelykke, 
men vi prøver igjen neste sesong! 
Utover høsten arrangerte vi skytetrening for damer hver torsdag på 50 meterbanen. Også 
her ble det etter hvert stor oppslutning hvor vi også lagde en Facebookgruppe: «Os JFL 
jenter». Målet med denne gruppen er å annonsere spesielle aktiviteter som er kun for 
jenter/damer.  
På skytebanen hadde vi utlån av salongrifler og rifle. Det ble også prøvd ut alternativt 
skytevåpen, en potetkanon som undertegnede hadde snekret sammen, til stor muntrasjon for 
de fremmøtte. Det jobbes med en forbedring mht tennmekanismen som vi håper å kunne 
forbedret til neste sesong. 
 
Mona-Karin Kjelby  



 

 

 

Rapport fra ungdomsgruppen  

Ungdomsgruppen har arrangert laksefiske for ungdom og skyting på 50m banen med 22. Vi 
jobber med struktur og organisering i forsøk på å styrke tilbudet for barn og ungdom. Grunnet 
Covid-19 ble også deler av 2021 påvirket og vi jobber for å øke aktivitetsnivået mot 
sommeren 2022. Vi ønsker blant annet å tilby fellefangst i regi av Torbjørn Skjeldal.   

Anders Fløysand 
 
 
 
 
 
 

3. Regnskap 2021 

Nedenstående regnskap er basert på endelig regnskap fra autorisert regnskapsfører. 
Regnskapet er oversendt revisor, og fremlegges for godkjenning på årsmøtet.  

 

 

 
 
 
Kommentarer til resultatet:  
Vi har i 2021 mottatt følgende ekstraordinære inntekter, som er ført på Hovedkasse:   
Grasrotandel 31 348,- , coronastøtte 3 348,-, kommunal støtte kr. 34 000,-, 
mva kompensasjon kr.  57 208,-, og sponsormidler totalt kr. 79 500,-  
(Dales rederi, Varme og rørteknikk, Paul M Sælen og Sparebanken Vest).  
 
Større innkjøp, utenom standplassbygget:  
2 nye monitorer (aktivert) og div. oppgraderinger av anvisningssystemet på riflebanen 
(kostnadsført).  
4 nye lyskastere og terrassevarmere til haglebanen. (kostnadsført) 
Materialer til nye kastebrygger i Oselvo. (kostnadsført) 
 
50m-bane har vært leid ut til Bjørnafjorden Sportsskyttarklubb (BSSK).  
 



 

 

Styret har, i samråd med regnskapsfører og revisor, innført nye prinsipper for avskrivninger 
fom. 2021. Bygninger og anlegg blir avskrevet over 20 år. Utstyr med kortere levetid 
avskrives over 5 år.  Alle avskrivninger føres på Hovedkasse.  
 
Avskrivninger i 2021 utgjør kr. 138 198,-  
 
Tidligere ble avskrivninger belastet den enkelte gruppe. Kostnadene tilhørende noen av 
gruppene er derfor ikke sammenlignbare 2020 – 2021.   
 
 
 

 
 
 
Revisjon: 
 
Revisor fremlegger eventuelle merknader til regnskapet på årsmøtet. 



 

 

4. Innkomne forslag       

Ingen saker. 
                                    
                                                                         
5. Andre saker på dagsorden 

Ingen saker. 
 
 
 
6. Forslag til budsjett og arbeidsprogram 

 
 

 
 
Kommentarer til budsjett:  
Hovedkassen: Utover kontingenter og andre sikre inntekter, budsjetteres kun med 
sponsormidler som er kontraktfestet, kr. 10 000.   
 

 

 

 

Arbeidsprogram 

• Drift og vedlikehold  
• NM Jaktfelt og løpende elg i 2022 

 

 

 

 

 

 

inntekt kostnad resultat

Avdeling

Fiskegruppa 220 000          210 000        10 000          

Haglegruppa 186 000          136 000        50 000          

Husstyret 15 000            10 000          5 000            

Jaktgruppa 135 000          100 000        35 000          

Jegerprøven 75 000            35 000          40 000          

Kvinnegruppa 15 000          15 000-          

Riflegruppa 130 000          35 000          95 000          

Os sportskytterlag, utleie 25 000            -                25 000          

Ungdomsgruppe 15 000          15 000-          

NM elg 295 000          110 000        185 000        

Hovedkasse 130 000          240 000        110 000-        

SUM INNTEKTER 1 211 000       

SUM KOST EKS. AVSKRIVNINGER 906 000        

DRIFTSRESULTAT EKS. AVSKRIVNINGER 305 000        

budsjett 2022



 

 

7. Kontingentandel 

 
Oversikt over medlemmer  

 31/12/2020 31/12/2021 

Hovedmedlem 276 313 

Barn-/Ungdomsmedl.m/Jakt & Fiske 22 18 

Barn-/Ungdomsmedl.u/Jakt & Fiske 19 19 

Pensj./Uføremedlem 79 93 

Ektefelle/samboermedlemskap 8 7 

Sidemedlem 14 18 

Æresmedlem 6 6 

Familiemedlemskap 32 45 

 
Det gleder oss at vi har en god vekst i medlemsmassen.  
 

 

Kontingent for hovedmedlem 2023. 

Fra landsmøtet i NJFF ble besluttet at hver forening må vedta og melde til NJFF sentralt om 
det skal benyttes lav, middels eller høy sats for hovedmedlemmene.  
 
Lav sats kr. 745,-, av dette får OSJFL kr. 60,- 
Middels sats kr. 820,-, av dette får OSJFL kr. 135,- 
Høy sats kr. 895,-, av dette får OSJFL kr.210,- 
 
I dag er satsen kr. 810,-, av dette får OSJFL kr. 180,- 
 
For at vi ikke skal få reduksjon i våre inntekter, og sett i lys av det svært gode tilbudet OSJFL 
gir, foreslår styret: Høy sats 895,-  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
8. Valkomiteens forslag til styre 2022  

Leder Hogne Markhus    Gjenvalg 1 år 
Kasserer Kenneth Jansen    Gjenvalg 1 år 
Leder Jaktutvalget Jan Erik Larsen   Gjenvalg 2 år 
Leder Fiskeutvalget Remi Bårtveit   Ny 2 år 
Leder Hagleutvalget Steffen Vik   Ny 2 år 
Leder Rifleutvalget Rune Sævareid   Ikke på valg  
Leder Ungdomsgruppa Anders Fløysand  Gjenvalg 2 år 
Leder Husgruppa Stig Gram Knutsen  Ny 2 år 
Kvinnekontakt Mona Kjelby    Gjenvalg 
 



 

 

 
9. Valgkomiteens forslag til gruppene 2022 
 
Jaktgruppen 
Leder Jaktutvalget Jan Erik Larsen   Gjenvalg 2 år 
Nestleder Steinar Lindborg    Gjenvalg 2 år 
Medlem Hogne Markhus     Gjenvalg 1 år 
Medlem Hugo Kenneth Haugland   Gjenvalg 1 år 
Vara: Stian Lindborg     Ny 2 år 
 
 
Fiskegruppen 
Leder Fiskeutvalget Remi Bårtveit   Ny 2 år 
Medlem Anders Kloven    Gjenvalg 2 år 
Medlem Stig Gram Knutsen    Ny 2 år 
Medlem Tore Moberg     Ikke på valg 
 
 
Haglegruppen 
Leder Hagleutvalget Steffen Vik   Ny 2 år 
Nestleder Simon Bruarøy    Ny 2 år 
Medlem Torbjørn Skjeldal    Ikke på valg 
Medlem Ivar Hopsdal     Ny 2 år  
 
 
Riflegruppen 
Leder Rifleutvalget Rune Sævareid   Ikke på valg 
Nestleder Kristian Haugland     Gjenvalg 2 år 
Medlem Bjørn Eitrheim    Ikke på valg 
Medlem Hogne Markhus    Gjenvalg 2 år 
Medlem Kjartan Søviknes    Ikke på valg 
Medlem Stein Ole Lekven    Gjenvalg 2 år 
Medlem Martin Simulak     Ikke på valg 
Medlem Preben Borgund    Ikke på valg 
Medlem Espen Eitrheim    Ny 2 år 
 
 
Ungdomsgruppen 
Leder Ungdomsgruppa Anders Fløysand  Gjenvalg 2 år 
Nestleder Remi Lindborg    Gjenvalg 2 år 
Medlem Torbjørn Skjeldal    Ny 2 år 
 
 
Husgruppen 
Leder Husgruppa Stig Gram Knutsen  Ny 2 år 
 
 
Studieleder 
Leder Remi Lindborg     Ny 2 år 
 
 
Kvinnegruppen 
Leder Mona Kjelby     Gjenvalg 2 år 
 
 



 

 

10.  Valgkomiteens forslag til valgkomitè 
Leder Jon Bjørnsen     Gjenvalg 1 år 
 
 
 
11. Valgkomiteens forslag til revisor 
Leder Gerda Bø     Gjenvalg 2 år 
       
 
 

12. Eventuell utnevning av æresmedlemmer 

Ingen utnevnelser.  
 
 
 

13. Eventuelt forslag om vedtektsendringer 

Ingen forslag.  
 
 
 

14. Utdeling av trofe 

Sølvlaks:  
  
Oskar:  
   
Bukkatrofe:   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 Årets fiskekortsalg 

 

Fiskekortsalget vil i år være 27. mars i Ulvehiet kl. 17.00 for medlemmer med 

dugnad, og kl. 19.00 for øvrige medlemmer. 

 
. 

 

 

Oppdatert informasjon vil du finne på nettsidene våre:  www.njff.no/os 

 

 
 
 

 

HUSK DUGNADSKORTET 

 

Alle dugnadskort må være laget i hende senest til årsmøtet. 

 

Husk å få underskrift av dugnadsleiar for utført dugnad. 

 

Medlemmer som ikke leverer dugnadskort i tide kan ikke regne med å få dugnaden 

godkjent.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


